
Mashreq NEO is part of Mashreqbank PSC a Bank that is regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates.

NEO PLUS Saver Account Terms & Conditions

Version: May 2025

A NEO PLUS Saver Account can be opened only by an existing Customer holding a NEO Current or Savings 
Account with Mashreqbank psc. (“Mashreq” or “the Bank”). 

A NEO PLUS Saver Account Holder is eligible to receive interest if they meet either of the below 
conditions (“Eligibility Criteria”):

“Salary Transfer Condition”: Transfer AED 10,000+ salary to Mashreq OR

“Balance Condition”: Maintain a minimum balance of AED 50,000 in the NEO PLUS Saver Account

The Customer will become eligible for the interest from the next day of meeting the Eligibility Criteria 

The interest rate earned by the Customer is detailed here: Mashreq.com/NEOPLUSint 

If the Customer fails to transfer salary to Mashreq for 2 consecutive months, then the Customer will be 
eligible for the lower interest rate, as detailed in Mashreq.com/NEOPLUSint 

The interest is not credited to the Customer’s Account if 3 or more debits are made from the account in a 
calendar month. Standing Order, Loan Recovery, Utility Payments & Credit Card Payments are not 
considered while calculating the number of monthly debit transactions.

The interest earned on NEO PLUS Saver Account(s) is based on the average monthly balance and paid at 
the end of every calendar month. 

Applicable rates of interest (if any) to each category of Account(s) and currencies are determined by the 
Bank, at its sole discretion, and the Bank reserves the right to change the applicable rate of interest. The 
Bank will inform the customer of the change at least 30 calendar days in advance of the change.

Debit Card and Cheque Book facilities are not applicable to this type of Account.

There is no Fall Below Fee applicable to the account.

Maximum 1 (one) Account (in AED currency) per Customer can be opened.

The Terms and Conditions of Customer’s Mashreq Account available at Mashreq.com/tnc are applicable 
to NEO PLUS Saver Account.

Mashreq staff are not eligible to open a NEO PLUS Saver Account.
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الإصدار: مايو 2025

شروط وأحكام حساب نيو بلس التوفيري

المشرق نيو جزء من بنك المشرق ش.م.ع، وهو بنك مرخص ويخضع لرقابة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

يمكن فقط فتح حساب نيو بلس التوفيري من قبل عميل حالي يمتلك حسابًا جاريًا أو حساب توفير لدى بنك المشرق ش.م.ع. 
("المشرق "أو " البنك").

يمتلك صاحب حساب نيو بلس التوفيري الحق في الحصول على فائدة في حال استيفاء أي من الشروط التالية ("معايير 
الأهلية"):

"شرط تحويل الراتب": تحويل راتب وقدره 10,000 درهم فما فوق إلى المشرق.أو

"حالة الرصيد:" الإبقاء على الحد الأدنى للرصيد بقيمة 50,000 درهم في حساب نيو بلس التوفيري.

يصبح العميل مؤهلاً للحصول على الفائدة اعتباراً من اليوم التالي لاستيفاء معايير الأهلية. 

 Mashreq.com/NEOPLUSint :تم بيان معدل الفائدة الذي حصل عليه العميل بشكل مفصل هنا

في حال إخفاق العميل في تحويل الراتب إلى المشرق لمدة شهرين متتاليين، فعندها يصبح العميل مؤهلاً للحصول على 
 Mashreq.com/NEOPLUSint معدل فائدة أقل، حسبما هو مفصل في

لن تتم إضافة الفائدة إلى حساب العميل في حال تم إجراء 3 عمليات خصم فما فوق من الحساب في شهر ميلادي واحد. 
ولن يتم النظر في الأمر الدائم واسترداد القرض ومدفوعات المرافق ومدفوعات البطاقات الائتمانية عند حساب عدد معاملات 

الخصم الشهرية.

تعتمد الفائدة المكتسبة على حساب (حسابات) نيو بلس التوفيري على معدل الرصيد الشهري ويتم سدادها في نهاية 
كل شهر ميلادي. 

يتم تحديد معدلات الفائدة المطبقة (إن وجدت) على كل فئة من فئات الحسابات والعملات من قبل البنك، بحسب تقديره الخاص 
حيث يحتفظ البنك بحقه في تغيير معدل الفائدة النافذ المفعول. ويقوم البنك بإشعار العميل بالتغيير قبل 30 يوماً ميلاديًا 

على الأقل من التغيير.

لن يتم تطبيق تسهيلات بطاقة الخصم ودفتر الشيكات على هذا النوع من الحسابات.

لن يتم فرض رسوم الانخفاض عن الحد على الحساب.

يمكن فتح حساب 1 (واحد) كحد أقصى (بعملة الدرهم الإماراتي) لكل عميل.

يتم تطبيق شروط وأحكام حساب العميل في المشرق والمحددة في الموقع Mashreq.com/tnc على حساب نيو بلس 
التوفيري.

لا يحق لموظفي المشرق فتح حساب نيو بلس التوفيري.
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